
 

Fungerar heltidsaktiveringen som det var tänkt? 
 
Syftet med heltidsaktivering är att stödja individer med behov av ekonomiskt bistånd till 
egenförsörjning. Heltidsaktiveringen har nu varit igång i ett år och med anledning av 
detta undrar jag nu 
 

- Hur många har tagit sig från Stärkande och inkluderande aktivitet (tidigare 
sysselsättningen) till arbetslik aktivitet? 

 
- Vilka aktiviteter finns idag för de som är i behov av en stärkande och 

inkluderande aktivitet? 
 

- Hur har det här påverkat arbetsbelastningen för socialsekreterare/handläggare 
eller annan personal som kan komma att behöva motivera deltagare för att delta 
på en stärkande och inkluderande aktivitet? 
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